分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. 1eg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] **商標申請編號:** 302184372

Application No.:

公報編號 Journal No.: 520 公布日期 Publication Date: 22-03-2013

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標:

Mark:

Kingxbar

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Applicant's Name, Address:

740/7註冊申請人的送達地址: 50] Applicant's Address for

Service:

[571] 商標描述:

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

香港寶駿國際有限公司

香港 九龍灣臨興街 21 號 美羅中心二期 2029 室

香港龍翔國際投資顧問有限公司

香港

新界葵涌葵昌路 26-38 號 豪華工業大廈 23 樓 B07 室

不適用

9

04-05-2012

申請人擬修訂類別9的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 9 to read as follows: 類別 Class 9

科學、航海、測地、攝影、電影、光學、衡具、量具、信號、檢驗(監督)、救護(營救)和教學用具 及儀器,處理、開關、傳送、積累、調節或控制電的儀器和器具,錄製、通訊、重放聲音和形象的 器具,磁性資料載體,錄音盤,投幣啟動裝置和投幣啟動裝置的機械結構,現金收入記錄機,計算 機和數據處理裝置,滅火器械。

The Alpha Approach

[210] 商標申請編號: 302286838

Application No.:

商標:

[540]

[730]

Mark:

註冊申請人姓名/名稱、

地址: Unit B 17/F Guangdong Investment Tower 148 Connaught Road Central

Applicant's Name, Address: Hong Kong 註冊申請人的送達地址: Ivy Lam

[740/7 50] Applicant's Address for Unit B 17/F Guangdong Investment Tower

> Service: 148 Connaught Road Central

Hong Kong

[571] 商標描述: N/A

Mark Description:

[511] 類別編號: 16, 41

Class No.:

公布獲接納註冊申請日 [442] 07-12-2012

期:

公報編號 Journal No.: 520 公布日期 Publication Date: 22-03-2013

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 16,41 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 16, 41 to read as follows: 類別 Class 16

Paper, cardboard and goods made from these materials, not included in other classes; printed matter; bookbinding material; photographs; stationery; adhesives for stationery or household purposes; artists' materials; paint brushes; typewriters and office requisites (except furniture); instructional and teaching material (except apparatus); plastic materials for packaging (not included in other classes); printers' type; printing blocks; none of the aforementioned relating to religion and relationship advice and guidance

類別 Class 41

Education; providing of training; entertainment; sporting and cultural activities; none of the aforementioned relating to religion and relationship advice and guidance

[210] **商標申請編號:** 302286847

Application No.:

[540] 商標: Alpha Institute Asia

Mark:

740/7

[730] **註冊申請人姓名/名稱、** Don So

地址: Unit B 17/F Guangdong Investment Tower 148 Connaught Road Central

Applicant's Name, Address:Hong Kong註冊申請人的送達地址:Ivy Lam

50] Applicant's Address for Unit B 17/F Guangdong Investment Tower

Service: 148 Connaught Road Central

Hong Kong

[571] **商標描述:** N/A

Mark Description:

[511] 類別編號: 16,41

Class No.:

[442] **公布獲接納註冊申請日** 07-12-2012

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 16,41 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 16, 41 to read as follows: 類別 Class 16

Paper, cardboard and goods made from these materials, not included in other classes; printed matter; bookbinding material; photographs; stationery; adhesives for stationery

公報編號 Journal No.: 520 公布日期 Publication Date: 22-03-2013

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

or household purposes; artists' materials; paint brushes; typewriters and office requisites (except furniture); instructional and teaching material (except apparatus); plastic materials for packaging (not included in other classes); printers' type; printing blocks; none of the aforementioned relating to religion and relationship advice and guidance

類別 Class 41

Education; providing of training; entertainment; sporting and cultural activities; none of the aforementioned relating to religion and relationship advice and guidance

商標申請編號: [210] 302319282

Application No.:

[540] 商標: Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 159 再生醫學集團(香港)有限公司

> 地址: 香港 新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

Applicant's Name, Address:

740/7註冊申請人的送達地址: 159 再生醫學集團(香港)有限公司

50] Applicant's Address for 香港 Service: 新界沙田石門安心街 11 號

華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 5, 9, 10, 16, 25, 35, 41, 42, 44

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日 01-03-2013 期:

> Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別35的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows: 類別 Class 35

廣告、實業經營、實業管理、辦公事務

[210] 商標申請編號: 302319291

Application No.:

[540] **商標**: Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

Service:

[571] **商標描述:**

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

159 再生醫學集團(香港)有限公司

香港 新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

159 再生醫學集團(香港)有限公司

香港

新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

不適用

5, 9, 10, 16, 25, 35, 41, 42, 44

21-12-2012

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows: 類別 Class 35

廣告、實業經營、實業管理、辦公事務

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] **商標:**

Mark:

302319309



[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

香港 新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

Applicant's Name, Address:

[740/7 **註冊申請人的送達地址:** 50] Applicant's Address for

Service:

159 再生醫學集團(香港)有限公司

香港

新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

[571] **商標描述:** 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號:

5, 9, 10, 16, 25, 35, 41, 42, 44

公報編號 Journal No.: 520 公布日期 Publication Date: 22-03-2013

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

01-03-2013

期:

Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows: 類別 Class 35

廣告、實業經營、實業管理、辦公事務

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] **商標:**

Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 159 再生醫學集團(香港)有限公司

香港 新界沙田石門安心街 11 號 華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址: 50] Applicant's Address for

) Applicant's Address for

Service:

地址:

159 再生醫學集團(香港)有限公司

香港

不適用

302319318

新界沙田石門安心街 11 號

華順廣場 11 樓 1-7 及 15-21 室

[571] **商標描述:**

Mark Description:

[511] 類別編號:

Class No.:

5, 9, 10, 16, 25, 35, 41, 42, 44

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

01-03-2013

申請人擬修訂類別35的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows: 類別 Class 35

廣告、實業經營、實業管理、辦公事務